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SAMMANFATTNING 
 
Bakgrund och syfte 
Mot bakgrund av de slutsatser som drogs efter årsmötet 2017 i Stockholm gav styrelsen sekretariatet 
i uppdrag att tillsammans med Göteborgsdistriktet anordna ett årsmöte 2018 med mycket 
aktivismkänsla, pepp och engagemang. Formaliadelarna skulle kortas ner till förmån för aktivism och 
innehåll om mänskliga rättigheter. Målet var att skapa ett roligare årsmöte med fler deltagande 
medlemmar. Sekretariatet beslutade också att Amnesty skulle använda årsmötet för att lansera och 
utbilda om en kampanj om alla människors lika värde med anledning av det kommande riksdagsvalet.  
 
Arbetet med planeringen av årsmötet påbörjades hösten 2017. Vid årsskiftet tillsattes en projektgrupp 
bestående av 6 anställda och 1 praktikant. I projektgruppen ingick funktionerna projektledare, 
styrelsesekreterare, medlemsdemokrati, aktivism, kampanj och kommunikation. Utöver detta utgjorde 
medlemsservice, IT, webbredaktör och extern formgivare centrala funktioner under vissa perioder i 
projektet. 
 
Antal deltagare och genomförande 
Amnestys årsmöte 2018 arrangerades på Folkets Hus i Göteborg 4-6 maj. Antalet registrerade 
deltagare uppgick till 287, antal registrerade röstberättigade till 220 - av dessa var 36 ungdomar 15-19 
år. Årsmötet besöktes av 12 internationella gäster. Dessa kom från Mexiko, Ghana, Turkiet, 
Filippinerna, Danmark, Norge, Finland och Grekland. 
 
Totalt arrangerades 20 olika programpunkter från fredag till söndag eftermiddag. Programmet rymde 
motionsberedning, interndemokrati, MR-frågor och engagemangsformer i en svensk kontext, beslut 
och Amnestys arbete i en internationell kontext. Lördag eftermiddag gick under namnet “Amnesty 
med gäster” och riktade sig även till personer som inte är medlemmar i Amnesty. VoteIT användes 
inte i år. 
 
De flesta av deltagarna bodde på Comfort hotel där även middag och aktiviteter arrangerades på 
fredagskvällen. På lördag kväll var middag förlagd till Folkets hus med fest på Göteborgs Stadsteater 
senare under kvällen. 
 
Distriktet v.s sekretariatet 
Göteborgsdistriktet med dess funktionärer var överlag mycket positiva till den nya rollfördelning som 
gjordes mellan distriktet och sekretariatet. I praktiken innebar det att ett större ansvar och många 
arbetsuppgifter förflyttades från distriktet till sekretariatet. Detta bidrog till att sekretariatet fick bättre 
överblick och kontroll över både helhet och de enskilda delarna. Nackdelen är att distriktet upplevde 
att deltagarna på plats ställde frågor till distriktsaktiva som de inte kunde besvara. De hade också 
önskat en tydligare to-do-lista.  
 
Distriktet stod främst för planering och genomförande av funktionärernas arbete samt utsmyckning av 
lokaler. Distriktet ansvarade också för aktiviteterna på fredagskvällen. Rollfördelningen skulle kunna 
förtydligas ytterligare mellan distrikt och sekretariat, och att detta även kommuniceras till deltagarna. 
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Deltagarnas utvärdering av årsmötet 
Direkt efter att årsmötet avslutats skickades en utvärdering till 220 registrerade röstberättigade 
deltagare. I denna grupp ingår inte anställda, praktikanter, funktionärer och internationella gäster. 
Utvärderingen var anonym, innehöll 22 frågor och besvarades av 168 personer. Med en 
svarsfrekvens på över 76 % är giltigheten i de resultat som framkommer i den här utvärderingen 
relativt god.  
 
Svarsfrekvensen i motsvarande utvärdering för årsmötet 2017 var betydligt lägre, ca 50 %. Med lägre 
svarsfrekvens blir resultatet mindre tillförlitligt och slutsater bör dras med försiktighet. Eftersom årets 
satsning på årsmötet var större än tidigare i år vad gäller resurser, väljer vi att att på några frågor 
redovisa svar för att göra försiktiga jämförelser mellan 2017 och 2018.  
 
Nytt för i år var att på varje fråga fanns svarsalternativet “vill inte svara”. Som svarsalternativ kan detta 
spegla att frågan kan ha varit svårare att ta ställning till eller att respondenten inte har en stark 
uppfattning i frågan. Det kan också vara ett uttryck för en mer skeptisk inställning.  
 
Korta resultat från utvärderingen 

● Kön: Utvärderingen besvarades av 60 % kvinnor, 36 % män, 2 % annat, 1 % ville inte svara. 
● Ålder: Ungefär hälften av deltagarna som besvarade enkäten var 25 år eller yngre.  
● Födelseland: 25 % av respondenterna uppgav att de är födda utomlands. 39 % av 

respondenterna är födda utomlands eller har en till två föräldrar som är födda utomlands. 
Övriga 62 % uppgav att de är födda i Sverige och har föräldrar som är det.  

● Förstagångsdeltagare: 54 % av respondenterna deltog för första gången på Amnestys 
årsmöte. 32 % har deltagit i 2-5 årsmöten, 6 % i 5-10 årsmöten och 8 % fler än 10 årsmöten 

● Programmet: Överlag är respondenterna mycket positiva till programpunkterna. Alla 
programpunkter graderas övervägande positivt av respondenterna som grupp. Några 
programpunkter under lördag eftermiddag samt “Shrinking space” på söndagen fick särskilt 
positiva svar. Motionsbredningen på lördag förmiddag var den programpunkt som 
respondenterna var mest kritiska till. Se programmet i sin helhet. 

● Årsmötet i sin helhet: 96 % av respindenterna anser att årsmötet var mycket bra eller bra när 
de bedömer årsmötet i sin helhet.  

● Kostnadsfritt årsmöte: 39 % svarar att de inte hade åkt på årsmötet om det inte varit 
kostnadsfritt. Bland ungdomar 15-19 år svarade 75 % att årsmötet behöver vara kostnadsfritt 
för att de ska delta. 

● Årsmöteshandlingarna: Bland respondenterna läste 85 % alla eller utvalda delar av 
årsmöteshandlingarna. 80 % svarade att de förstod och kunde ta till sig innehållet i 
årsmöteshandlingarna.  

● Göra sin röst hörd: 66 % upplevde att de kunde göra sin röst hörd, 19 % svarade nej och 15 
vill inte svara. 

 
Nedan följer diagram till samtliga frågor som ingick i utvärderingen med korta kommentar till. 
 
 
 
 
 
 
 
 

2 

https://www.amnesty.se/om-amnesty/amnesty-international-sverige/amnesty-arsmote/program-arsmoteshelgen-2018/


 
 

DEL 1: BAKGRUND 
 
Deltagare på årsmötet 2018 
 

● Antal anmälda 48 timmar före årsmötet: 308  
● Antal registrerade totalt: 287 

(Förtroendevalda, personal, ungdomar, internationella gäster, externa talare, funktionärer, 
övriga medlemmar, icke-medlemmar) 

● Antal registrerade röstberättigade: 220 
● Antal icke-registrerade (noshow): 16  
● Antal registrerade ungdomar: 36  1

● Antal internationella gäster: 12 
● Antal registrerade externa deltagare (icke-medlemmar): 21  

 
Deltagare på årsmötet 2017 
 

● Antal anmälda till årsmötet: 228  
● Antal röstberättigande bland anmälda enligt röstlängden: 175 
● Antal registrerade röstberättigade: 146 

 

 
Utvärderingen 2018 besvarades av 60 % kvinnor, 36 % män, 2 % annat, 1 % ville inte svara. 
 

1 Ungdom i Amnesty är 0-24 år. 
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Åldersfördelningen såg upp på följande sätt: 

● 17 % (15-19 år)  
● 32 % (20-25 år)  
● 29 % (36-64 år)  
● 21 % (65-79 år) 
● 2 % (80 år eller äldre)  

 
Ungefär hälften av deltagarna som besvarade enkäten var 25 år eller yngre. Att andelen unga 
deltagare var högt i jämförelse med tidigare år tyder på att de riktade insatser som sekretariatet gjorde 
för att mobilisera den här gruppen gav önskat resultat. 
 

 
25 % av respondenterna är födda utomlands. 39 % av respondenterna är födda utomlands eller har 
en till två föräldrar som är födda utomlands. Övriga 62 % svarar nej på denna fråga.  
 

4 



 
 

 
Årsmötet arrangerades i Göteborg. Bland deltagarna som besvarade enkäten bor:  
29 % i Västra Götalands län 
22 % i Skåne län  
10 % Stockholms län 
8 % Gävleborgs län 
6 % Hallands län 
Därefter en spridning av respondenter från olika län över hela Sverige. 
 
Det finns inte oväntat ett geografiskt samband att län som ligger nära Göteborg är överrepresenterade 
bland deltagarna. 
 
 
DEL 2: INNEHÅLL & MEDVERKAN 
 

 
 
 
54 % av respondenterna deltog för första gången i Amnestys årsmöte. 32 % har deltagit i 2-5 
årsmöten, 6 % i 5-10 årsmöten och 8 % fler än 10 årsmöten. 
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Gruppen förstagångsdeltagare var procentuellt klart större i år jämfört med tidigare år. Årsmötet var 
också mer välbesökt. Det innebär att fler deltagare än på många år var på sitt första årsmöte för 
svenska sektionen av Amnesty International. 
 
Ålder bland förstagångsdeltagarna som besvarade enkäten: 
32 % 15-19 år 
30 % 20-35 år 
29 % 36-64 år 
8 % 67-79 år 
0 % 80+ 
 
37 % av årmötesdeltagarna var således 36 år eller äldre. 
 
Slutsats 
Resultaten visar en bred demografisk spridning bland deltagarna vad gäller kön, ålder, härkomst, 
geografiskt hemvist och erfarenhet av att delta i Amnestys årsmöten.  
 
 
6. Vad tyckte om följande delar i programmet? 
 
Deltagaren fick bedöma sin upplevelse av varje programpunkt. Siffrorna nedan är i absoluta tal.  
 

Programpunkt Mycket bra Bra Mindre bra Dåligt Deltog inte 
Vill inte 
svara 

Nybörjarmöte 25 23 3 0 95 2 
Årsmötets inledning 49 71 10 3 28 1 
Middag och aktiviteter på 
Comfort Hotel 62 56 9 2 36 0 
Motionsberedning 24 61 42 14 15 4 
Inför Global Assembly 2018 33 80 11 2 31 6 
Workshop om 
medlemsdemokrati 44 62 15 5 31 5 
Global tendencies and 
challenges for human rights 51 65 9 1 27 3 
Våldtäkt och 
samtyckeslagstiftning 32 20 1 2 90 6 
Tiggeriförbud 27 19 5 1 79 9 
Vi och dom 35 29 12 3 63 6 
#digitalaktivism 17 19 2 5 85 9 
Så får du politikerna att lyssna 27 39 19 12 49 4 
Nycklar till ett lyckat event 15 11 2 3 96 9 
Aktivismens tid 35 52 14 5 41 6 
Middag och fest - Amnesty 
Sounds 48 52 18 6 28 5 
The effects of drug control on 
human rights in Mexico 54 51 8 3 31 8 
BRAVE 17 19 7 3 83 7 
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The state of the world's human 
rights 2017/18 51 32 3 4 53 7 
Så skapar vi ett Amnesty med 
ökad jämlikhet 12 11 1 4 96 6 
Narkotikakontroll och Global 
Assembly 21 19 3 3 84 5 
Årsmötesbeslut 39 75 20 5 14 3 
Shrinking space - A case study 81 35 6 3 25 5 
 
Överlag är respondenterna mycket positiva till programpunkterna. Alla programpunkter graderas 
övervägande positivt av respondenterna som grupp. 
 
Programpunkter som sticker ut som mer positiva än andra: 

● Middag och aktiviteter på Comfort hotell 
● Våldtäkt och samtyckeslagstiftning 
● Tiggeriförbud 
● Vi och dom 
● The state of the world's human rights 2017/18 
● Shrinking space - A case study 

 
Programpunkt som upplevdes minst positiv: 

● Motionsberedningen 
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Summan av alla svar blir över 100 %, eftersom det var möjligt att ange ett eller flera svarsalternativ. 
 

● Hur styrelsen, valberedningen och granskningskommittén arbetat under året: 19 %  
● Utfrågning av kandidaterna som ställer upp till förtroendeposter: 23 % 
● Seminarier om mänskliga rättigheter: 46 %  
● Workshop / utbildning som rör engagemangsformer: 29 %  
● Information om aktuella kampanjer: 41 % 
● Motionsberedning: 19 % 
● Gemensamma aktiviteter för aktivism (t.ex. manifestation): 36 % 
● Det var bra som det var: 22 % 
● Vill inte svara:  2 % 
● Annat förslag: 10 % (Består mest av små kommentarer till övriga programpunkter.) 
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Respondenter vill ha mer av är “Seminarier om mänskliga rättigheter”, “Information om 
aktuella kampanjer” och “Gemensamma aktiviteter för aktivism 

Från föregående stapeldiagram går att utläsa att det innehåll som flest respondenter vill ha mer av är 
“Seminarier om mänskliga rättigheter”, “Information om aktuella kampanjer” och “Gemensamma 
aktiviteter för aktivism (t.ex. manifestation)”. Ur den grupp som svarat något dessa tre alternativ 
framgår i två cirkeldiagrammen nedan att respondenterna är relativt jämnt fördelade inom alla 
åldersgrupper. Sett till hur många årsmöten dessa personer varit på var en övervägande majoritet på 
sitt första årsmöte. 

 

 
 
 

 
 
 
Intressant att se i diagrammet nedan är att bland dem som angett att de vill ha mer av “Seminarier om 
mänskliga rättigheter”, “Information om aktuella kampanjer” och “Gemensamma aktiviteter för aktivism 
(t.ex. manifestation)” är det endast 21% som valt att åka till årsmötet på grund av programmet. 
Främsta anledningen är att träffa likasinnade (31%), men också att det är viktigt att delta i 
beslutsfattandet (28%). 
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Respondenter som vill ha mer formalia 
 
19% av respondenterna som vill ha mer av “hur styrelsen, valberedningen och granskningskommittén 
arbetat under året”, likaså 19% som vill ha mer av motionsberedning. Om detta denna grupp fördelas 
över ålder och antal årsmöten ser det ut enligt följande.  
 

  
 

 
Den unga målgruppen (upp till 20 år) och de över 80 år vill inte ha mer av årsmötets formella delar, 
däremot är det någorlunda jämnt fördelat bland de övriga åldersgrupperna. Sett till hur många 
årsmöten dessa personer varit på, så var det relativt jämnt fördelat mellan grupperna. 
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Bland dem som ville ha mer formalia var huvudskälen till att de kom till årsmötet att de vill delta i 
beslutsfattande eller träffa likasinnade.  

 
Summan av alla svar blir över 100 %, eftersom det var möjligt att ange ett eller flera svarsalternativ. 
 

● Hur styrelsen, valberedningen och granskningskommittén arbetat under året: 14 %  
● Utfrågning av kandidaterna som ställer upp till förtroendeposter: 6 % 
● Seminarier om mänskliga rättigheter: 5 %  
● Workshop / utbildning som rör engagemangsformer: 5 %  
● Information om aktuella kampanjer: 6 % 
● Motionsberedning: 8 % 
● Gemensamma aktiviteter för aktivism (t.ex. manifestation): 5 % 
● Det var bra som det var: 59 % 
● Vill inte svara:  11 % 
● Annat förslag: 5 % 
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Vid en jämförelse av dessa två diagram framgår att seminarier om mänskliga rättigheter, workshop / 
utbildning som rör engagemangsformer och gemensamma aktiviteter för aktivism är det innehåll som 
flest vill se mer av. Många är också nöjda med hur balansen såg ut i årets program.  
 
 

 
2018 
46 % svarar att årsmötet i sin helhet var mycket bra, 51 % svarar bra, 2 % svarar mindre bra, 0 % 
svarar dåligt och 1 % vill inte svara.  
 
Om en respondent svarar bra eller mycket bra på denna fråga bedöms den, precis som tidigare år, 
vara nöjd med årsmötet i sin helhet. 96 % av respondenterna anger något av dessa två 
svarsalternativ.  
 
2017 

 

 

I utvärderingen från 2017 svarar 39 % att årsmötet i sin helhet var mycket bra, 58 % svarar bra, 1 % 
svarar mindre bra, 1 % svarar dåligt.  
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Vid en jämförelse av resultaten från de båda utvärderingarna framgår att 7 procentenheter fler av 
respondenterna svarade mycket bra på utvärderingen från 2018.  

 
Förstagångsdeltagare 
 

 
 
Bland förstagångsdeltagarna som svarat på utvärderingen svarar 38,4 % att årsmötet i sin helhet var 
mycket bra, 61 % svarar bra, 0 % svarar mindre bra, 0 % svarar dåligt och 1 % vill inte svara. 
 

  
I åldersgruppen 15-19 år (som alla ingår i gruppen förstagångsdeltagare) tyckte 36 % av 
respondenterna att årsmötet i sin helhet var mycket bra och 61 % att det var bra. Alltså var 97 % 
nöjda med årsmötet i sin helhet. 
 
Av dem som varit på Amnestys årsmöten tidigare svarar 53 % att årsmötet var mycket bra och 41 % 
att det var bra. Totalt 94 % av “återkommarna” var nöjda med årsmötet i sin helhet. 
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92 % svarar att årsmötet var tillräckligt viktigt / givande för vilja delta, 2 % svarar nej och 6 % vill inte 
svara. 
 

 
Bland förstagångsdeltagarna som svarat på utvärderingen är det 75 % som tycker att årsmötet var 
tillräckligt viktigt eller givande för att vilja delta nästa år. 
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Bland respondenter 15-19 år är det 79 % som skulle kunna tänka sig att delta igen. Detta tyder på att 
programmet var så pass brett att det attraherade alla grupper.  

 
83 % svarar att det egna deltagandet på årsmötet bidrog till att de vill vara mer engagerade i 
Amnestys arbete. 12 % svarade nej och 5 % vill inte svara. Sett till åldersgruppen 15-19 år så svarade 
även där 83% att de blev mer engagerade i Amnestys arbete av att delta i årsmötet. 
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● 27 % Jag tycker det är viktigt att delta i de beslut som fattas på årsmötet 
● 21 % Jag tycker att programmet som helhet var intressant 
● 31 % Jag tycker att det var roligt att träffa andra likasinnade som också är engagerade i 

Amnesty 
● 14 % Årsmötet var kostnadsfritt i år 
● 7 % Övriga skäl som angivits 

 

 
 

● 39 % Nej, jag hade inte åkt på årsmötet om det inte var kostnadsfritt.  
● 28 % Ja, för en kostnad på max 1 000 kr för boende och mat samt möjlighet till ersättning för 

resekostnader över 500 kr men under 1 500 kr. 
● 22 % Ja, jag hade betalat kostnaden för boende, mat och resa. 
● 11 % Vill inte svara. 

 
Det kostnadsfria erbjudandet har haft stor betydelse för många att delta på årsmötet i år. En klar 
majoritet av dem som inte hade åkt på årsmötet om det inte hade varit kostnadsfritt är under 35 år. 
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Bland förstagångsdeltagarna som svarat på utvärderingen svarar: 

● 57 % Nej, jag hade inte åkt på årsmötet om det inte var kostnadsfritt.  
● 14 % Ja, för en kostnad på max 1 000 kr för boende och mat samt möjlighet till ersättning för 

resekostnader över 500 kr men under 1 500 kr. 
● 4 % Ja, jag hade betalat kostnaden för boende, mat och resa. 
● 9 % vill inte svara 

 
Det är viktigare för förstagångsdeltagarna, än deltagarna i sin helhet, att årsmötet är kostnadsfritt. 
 

 
Ungdomar 15-19 år svarar på följande sätt på samma fråga: 
 

● 75 % Nej, jag hade inte åkt på årsmötet om det inte var kostnadsfritt.  
● 14 % Ja, för en kostnad på max 1 000 kr för boende och mat samt möjlighet till ersättning för 

resekostnader över 500 kr men under 1 500 kr. 
● 4 % Ja, jag hade betalat kostnaden för boende, mat och resa. 
● 7 % Vill inte svara. 

 
För ungdomar 15-19 år är det viktigare än för deltagarna i sin helhet och för förstagångsdeltagarna att 
årsmötet är kostnadsfritt. 
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Det kan även vara intressant att titta på vem som svarat nej på frågan “Hade du åkt på årsmötet om 
det inte var kostnadsfritt?. Det är framförallt tre av fyra ungdomar och hälften av alla 
förstagångsdeltagare som inte hade åkt på årsmötet om det inte hade varit kostnadsfritt. Vill alltså 
Amnesty locka dessa målgrupper till årsmötet är prisbilden avgörande. 
 
DEL 3: TILLGÄNGLIGHET OCH DELTAGANDE 
 

 
26 % Ja, alla  
59 % Ja, de jag tyckte var viktigast 
14 % Nej 
1 % Vill inte svara 
 
Totalt sett läste 85 % av respondenterna alla eller utvalda delar av årsmöteshandlingarna.  
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Gruppen som svarade nej utgörs i huvudsak av årsmötesdeltagare mellan 15-33 år, därför är det inte 
förvånande att det är också många förstagångsdeltagare som angett att de inte läste 
årsmöteshandlingarna. 
 
Att inte ha svenska som förstaspråk förefaller inte påverka viljan att ta del av årsmöteshandlingarna 
(nedan redovisas andel av respondenter med annan härkomst än svensk som svarat att de förstått 
och kunnat ta till sig innehållet i årsmöteshandlingarna). 
 
Särskilt intressant att notera är att drygt tre fjärdedelar av dem som svarat att de inte läste 
handlingarna upplevde att de kunde påverka årsmötet. 
 

 
 
80 % svarade att de förstod och kunde ta till sig innehållet i årsmöteshandlingarna. 10 % svarar nej 
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och 10 % ville inte svara.  
 
När det gäller gruppen som är född utomlands svarade 66 % att de förstod och kunde ta till sig 
innehållet i årsmöteshandlingarna. 15 % svarar nej och 19 % ville inte svara.  
 
När det gäller gruppen ungdomar 15-19 år svarade 46 % att de förstod och kunde ta till sig innehållet i 
årsmöteshandlingarna. 32 % svarar nej och 21 % ville inte svara. I denna grupp svarar över hälften 
nej eller vill inte svara på frågan om de förstod och kunde ta till sig innehållet i årsmöteshandlingarna. 
 
 

 
 
82 % Ja 
14 % Nej 
5 % Vill inte svara 
 

 
60 % Ja 
34 % Nej 
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6 % Vill inte svara 
 
 

              

 
 
Bland gruppen som svarade nej på frågan hur man gör för att lägga fram motioner är det mest 
påtagligt att de var på sitt första årsmöte, vilket korrelerar med ålder då en stor andel av dem som var 
på sitt första årsmöte var mellan 16 och 19 år. Drygt hälften ansåg att de kunde påverka årsmötet. 

 
 
 
25 % Ja  
58 %% Nej 
17 % Vill inte svara 
 
Detta är den programpunkt som respondenterna är minst nöjda med. Vissa upplevde att den var rörig 
medan andra har gett konkreta förslag på hur motionsberedningen genom påverkanstorg kan göras 
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annorlunda nästa år. Styrelsen och sekretariatet är medvetna om att beredningsformen inte fungerat 
tillfredsställande och kommer att titta på alternativ till nästa år.  

 
 
66 % Ja  
19 % Nej 
15 % Vill inte svara 
 
34 % svarar nej eller eller vill inte vill svara på denna fråga. Från resultatet vet vi att det inte är 
ungdomar 15-19 år som upplever att de inte kan göra sin röst hörd. Däremot finns det en 
överrepresentation bland män 20-25 år som upplever att de inte kunde göra sin röst hörd.  

 
 
82 % Ja  
12 % Nej 
6 % Vill inte svara 
 
Bland de som svarade nej, dvs 12 %: 
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Mest utmärkande hos den grupp som upplevde att språket i plenum och på seminarierna var otydligt 
och svårt att förstå, är att de var på sitt första årsmöte. Inte heller språket i plenum förefaller påverka 
respondenternas känsla av att kunna påverka årsmötet. 

 
 
52 % Mycket bra 
45 % Bra 
3 % Mindre bra 
0 % Dåligt 
0 % Vill inte svara 
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4 % Ja  
6 % Nej 
88 % Jag har ingen funktionsnedsättning 
2 % Vill inte svara 
 
 
 
 

24 


